
 

 

Dagsorden og referat  

 

Mødeart:  
Skolebestyrelse 

Dato for indkaldelse:  
I henhold til årshjul 

Mødedato:  
28. oktober 2024, kl. 17.00-19.30 

Sted:  
Mødelokale 2 

Deltagere:  
Forældrerepræsentanter:  

Morten Hvenegaard, , Jesper Drøhse,  

Lissi Lauridsen, Julie Rolighed, Henriette Harders, Jan 

Estrup, Trine Lindskov 

Medarbejderrepræsentanter: 

Hanne Bommersholdt, Tobias Dalby 

Elevrepræsentanter:   

Stella, William 

Skoleledelse: 

Marianne Nielsen, Anders Rud Jager,  

 

Indkalder:  
MH 

Mødeleder: 
MH  

Referent:  
AJ 

Afbud:  
 

Forplejning: 
Let anretning 

 

  Ve
d 

Tid  Art  

A Godkendelse af dagsorden 
  

MH 5 a Punkt i henhold til årshjul: 
beredskabsplan er udsat til næste møde 

B Skolehjemsamarbejde  

 

NI 20 d Bilag: Princip for skolehjemsamarbejde 
 
Baggrund: 
Punkt i henhold til årshjul og ønske om at 
give en status på aktuel situation om 
anonym forældrehenvendelse til byråd og 
opslag på Facebook  
 
Opgave: 

- drøfte opmærksomhedspunkter 
og muligheder 

- godkende princip/aftale 
handleplan 

 
Referat: 
Der gives en kort status på den aktuelle 
situation.  
D. 2. oktober blev der afholdt dialogmøde 
med forældreråd og skolebestyrelse.  
Tilbagemeldinger fra skolebestyrelse – 
Det var et godt møde, der blev drøftet 
mange interessante ting, og vi kom ud 



 

med noget konstruktivt.  
Der var efterfølgende flere forældre, som 
gav udtryk for, at det var et rigtigt godt 
møde som var facilleret rigtigt godt.  
Skolen kvittere til forældrerådene og 
sender opsamlingen fra gruppedrøftelser. 
Anonym henvendelse til byrådet og 
opslaget på FB drøftes.  
Det videre forløb drøftes med henblik på 
at styrke samarbejdet mellem skole og 
hjem.  
 
SB genbesøger princippet for 
skolehjemsamarbejde.  
Udfordring med at lærerne, med kort 
varsel, bliver inviteret med til 
forældrerådsmøder uden for lærernes 
arbejdstid. Forældrerådsmøder med 
deltagelse af lærer, bliver nødt til at være 
inden for lærerens arbejdstid.  
På skolen har vi drøftet mulighederne for 
at der fra skoleårets start bliver meldt ud, 
hvilke dage vores faste traditioner er lagt. 
Kan der gøres noget i forhold til 
afstemningen af forventninger til 
forældres fremmøde på traditions dage?  
Muligheden for at bruge forældrerådene 
til at aftale, at man hjælper hinanden i 
klasserne, hvis forældre er forhindret i at 
deltage på traditionsdage.  
Skolen skriver ud til forældre, at det 
selvfølgelig er i orden, at man ikke kan 
deltage til Danida eller juleklippedag. 
 
Der ændres i princippet for punktet God 
skik ved brug af Aula, så det fremgår 
tydeligt, at det både gælder for personale 
og forældre.  
 
 
 
 
 
 

C Karlsvognen: sammenlægning m. 
Hyllekvisten 

NI 10 o/d Baggrund: 
Hyllekvisten og Karlsvognen 
sammenlægges i Karlsvognens lokaler 
pr. 1. august. Ledelsen giver en status. 
 
Opgave: 

- Afklarende spørgsmål 
- drøfte opmærksomhedspunkter 

 
Referat: 
Der gives status på handleplan for 
sammenlægningen.  
Der har været afholdt et godt og 
konstruktivt møde med skole, skolechef 



 

og forældre til nuværende elever i 
Karlsvognen.  
Skolen og forvaltningen tager fortløbende 
initiativ til dialog med nye forældre.  
 
 

D Nyt fra elevrådet  S/
W 

10 o Baggrund: 
Formanden orienterer om elevrådets 
arbejde 
 
Opgave: 

- Afklarende spørgsmål 
 
Referat: 
Der fremlægges hvad elevrådet 
arbejdede med på sidste møde. 
Der blev drøftet hvilken rolle elevrådet 
skal have på juleklippedag.  
Der bliver afholdt dørkonkurrence.  
Elevrådet gennemgik samme proces som 
forældreråd i forhold til ønsker til budget 
2025.  
 
 
 
 
 

E Opfølgning budget 2024 

- forsikring 

NI 10 o Bilag: Regnskab januar-september 2024 
 
Baggrund: 
Skolen har afleveret budgetopfølgning pr. 
30. september.  
 
 
Opgave: 

- afklarende spørgsmål 
Referat: 
Selvom ombygning af Karlsvognen er sat 
i bero, er der stadig udgifter som skolen 
skal dække bl.a. rampe og en dør.  
Skolen har fået 300.000 i forsikring for 
vandskade i kælder.  
Vi er pt. Ved at kortlægge inventar i 
klasselokale. Det bruges som afsæt for 
indkøb af ny inventar.  
 

 Pause m. let servering  10   

F Budget 2025 

 

 

AJ/
NI 

25 d Bilag: Notat fra dialogmøde med 
forældreråd og skolebestyrelse, 
opsamling fra gruppedrøftelser i PR 
 
Baggrund: 
Vi følger procesplanen for udarbejdelse 
af budget 2025 med særligt fokus på 
understøttelse af ”Flere med i 



 

fællesskaber i almendelen” 
 
Opgave: 

- Opsamling dialogmøde 2. 
oktober 

- Drøfte input til prioriteringer i 
budget 2025 

 
Referat: 
Der arbejdes videre med processen som 
blev påbegyndt på forrige SB-møde, 
omkring SB ønsker til budget.  
På MED-mødet d. 20 november bliver 
der samlet op på alle budget input fra SB, 
PR og elevråd. Ud fra det kommer 
ledelsen med et udspil på næste SB-
møde. 
 
 
 

G Opsamling fra kursus 8. oktober MH
/AJ 

10 O Baggrund: 
Flere skolebestyrelsesmedlemmer deltog 
i kursus v. Skole og Forældre den 8. 
oktober. 
 
Opgave: 

- drøfte vigtige pointer 
 
 
Referat: 
Udskydes til næste møde 

H Princip for sundhed 

 

NI 10 o/a Bilag: Foreløbigt udkast, 
rammebeskrivelse for skoleboden, 
gældende princip 
 
Baggrund: 
Punkt i henhold til årshjul 
 
Opgave: 

- drøfte handleplan 
 
Referat:  
Udskydes til næste møde 
  

I Orientering fra skole og SFO NI/
AJ/
VW 

10 o Baggrund: 
Punkt i henhold til årshjul. Status på FIFA 
 
Opgave: 

- opklarende spørgsmål 
 
 
Referat: 
Der orienteres om hvad der er 
sket/arbejdet med siden sommerferien. 
SFO – Der er normalvis en del elever fra 
3. Årgang, som stopper i SFO -  Det er 



 

ikke så mange i år. 
Der er lavet et samarbejde med 
Middelfart billedskole, der kommer en 
repræsentant ud og laver et forløb med 
børnene. 
Med så mange børn i SFO’en er det 
nødvendigt at bruge flere af skolens 
lokaler og ansætte flere i SFO’en. 
 
 

J Årsberetning MH 10 d Bilag: Forslag til årsberetning følger 
 
 
Baggrund: 
Skolebestyrelsen aflægger årsberetning 
efter hvert skoleår. 
 
Opgave: 

- drøfte indhold 
- aftale handleplan 

 
Referat: 
Formanden har sendt udkast til 
årsberetning.  
Beretningen bliver genbesøgt på næste 
SB-møde.  
 
 

K Ansættelsesudvalg 

 

NI 5 b Baggrund: 
På grund af stabilt, højere børnetal i SFO 
opnormeres i SFO. Afdelingsleder 
ansættes som viceskoleleder pr. 1. 
december. Stilling som afdelingsleder 
genbesættes 
 
Opgave: 

- sammensætte 
ansættelsesudvalg  

 
Referat: 
Morten og Jan vil gerne være med til 
ansættelse af afdelingsleder 
Lissi og Trine vil gerne være med til 
ansættelse af pædagog. 
 

L Forældrehenvendelser MH 10 o Baggrund: 
Fast punkt på dagsordenen 
 
Referat: 
 

N Eventuelt All
e 

5 o   
 
   
 



 

O Godkendelse af referat     

 Fælles oprydning     

 

 


